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	BETWEEN:

[bookmark: _GoBack]N.E.T.

Applicant

- and -

Her Majesty the Queen in Right of the Province of British Columbia, Interior Health Authority, Royal Inland Hospital, Kamloops Mental Health & Substance Use, Kurt Buller and James Mabee

Respondents
	
	ENTRE :

N.E.T.

Demandeur

- et -

Sa Majesté la Reine du chef de la Province de la Colombie-Britannique, Interior Health Authority, Royal Inland Hospital, Kamloops Mental Health & Substance Use, Kurt Buller et James Mabee

Intimés

	
	
	

	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_]The motions to adduce new evidence are dismissed. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for British Columbia (Vancouver), Number CA44844, 2018 BCCA 380, dated October 17, 2018, is dismissed with costs to the respondent, Her Majesty the Queen in Right of the Province of British Columbia.


	
	JUGEMENT

Les requêtes sollicitant l’autorisation de présenter une nouvelle preuve sont rejetées. La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel de la Colombie-Britannique (Vancouver), numéro CA44844, 2018 BCCA 380, daté du 17 octobre 2018, est rejetée avec dépens en faveur de l’intimée, Sa Majesté la Reine du chef de la Province de la Colombie-Britannique. 
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